

NEC Hong Kong Limited 日本電氣香港有限公司



25/F, The Metropolis Tower, 10 Metropolis Drive,
Hungghom, Kowloon, Hong Kong
Tel : (852) 2369 0335
Fax : (852) 2724 5733
Website : www.nec.com.hk
Email Address : solutions@nechk.nec.com.hk

香港九龍紅磡都會道10號都會大廈25樓
電話 : (852) 2369 0335
傳真 : (852) 2724 5733
網址 : www.nec.com.hk
電子郵件 : solutions@nechk.nec.com.hk

Senior Management

Elsa Wong Managing Director
Mamoru Oki Deputy Managing Director

高層管理人員

黃玉娟 董事總經理
大木 護 副董事總經理

Business Activities

Established in 1984, NEC Hong Kong Limited has been rapidly expanding its activities to meet growing customer demands in Hong Kong, Macau and mainland China.

業務概況

日本電氣香港有限公司成立於一九八四年，業務活動迅速擴展，以便迎合香港，澳門及中國內地客戶與日俱增的需求。

As a leading information and communications technology provider, NEC HK provides innovative solutions and infrastructure to promote safety, security and enhance the quality of life for individuals and the community. NEC HK's expertise includes solutions for carrier networks, biometric identification, smart city, artificial intelligence, public safety, cloud computing, enterprise applications and infrastructure, unified communications, transportation solutions, multimedia displays and smart energy, as well as the provision of managed services and contact centre services.

作為整合IT和網絡技術的領導者，NEC提供創新的解決方案和基礎設施，以促進個人和社區的安全，並提高生活質量。NEC的專業領域包括載體網絡解決方案，生物認證，智慧城市解決方案，人工智能，企業應用及基礎設施，統一通信，運輸解決方案，多媒體顯示和智能能源解決方案，以及提供管理服務和聯絡中心服務。

In addition, NEC HK provides advanced display & visual products, server & storage, telecommunication and networking solutions. With a comprehensive range of technical experts and resources, NEC HK offers professional tailored solutions to meet the dynamic needs of customers in various industries. NEC HK is the one-stop answer for innovative technological excellence.

此外，NEC還提供先進的顯示和視覺產品，伺服器 and 存儲，電信和網絡解決方案。憑藉全方位的技術專家和資源，NEC香港提供量身定制的一站式解決方案，以滿足各行業客戶與時並進的需求，並不斷為全球客戶帶來商業價值，成為一應俱全的優越創新技術之源。

Parent Company

Company Name : NEC Corporation
Country : Japan

母公司

公司名稱 : 日本電氣株式會社
國家 : 日本